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                 Skolebestyrelsesmøde   

 

Wi-Fi KODE:  kurs0542 
                        Skole2018 
 
Inviterede: Anne Høegh, Karen-Marie Gram Olesen, Anders Vester, Christina Dalby, Brian Ludvigsen Linda 
Jensen, Mette Boelt Østergaard, Gitte Grynderup, Karin Holt Jensen, Bente Bech og Sonja Paulin 
Antonsen 
 
 

Dato og tidsrum Tirsdag den 18. juni                                                                                  kl. 18.30 – 20.30 

Lokale Personalestuen på skolen 

Fraværende   

Ordstyrer Karen-Marie  

Referent  Sonja  

Forplejning  Skole/LBO er vært ved en grillpølse og en øl eller sodavand  

 

Emne  Godkendelse af referat fra sidste SB-møde  

Uddybning Formalia 

Bilag Vedlagt 

Ansvarlig  SOP 

Referat  Referatet fra 16. maj blev godkendt  

Emne  Renovering Kernehuset 

Uddybning Orientering  

Bilag  

Ansvarlig  SOP og BB 

Referat  Kernehuset er ved at blive rengjort. Gulvene har i dag fået en behandling, der gør, 
at vi ikke kan gå derned i aften.  Indvielse, sommerfest og åbent hus 23. aug.  

Emne  Retningslinje vedr. Frugtordning Kernehuset  

Uddybning  Kan bestyrelsen godkende udkastet?  

Bilag  Vedlagt  

Ansvarlig  BB 

Referat  Input til frugtordning. Tilrettes og godkendes på næste møde.  

Emne  Trafikfarlige veje 

Uddybning Overvejen og den vestlige del af Svoldrupvej er ikke registreret som trafikfarlig 

Bilag  

Ansvarlig  SOP 

Referat  Overvejen er belastet af både tung og hurtig trafik. Skarpt sving tæt på Svoldrupvej 
er meget farligt ikke mindst, når afgrøder står højt. Der er sket adskillige ulykker.  
Sonja forbereder ansøgning om farlig skolevej til næste SB-møde.   

Emne  Økonomi 

Uddybning  Budgetopfølgning 1. kvartal  

Bilag  Vedlagt  

Ansvarlig  SOP  

Referat Taget til efterretning   

Emne  0 – 6årige i distriktet  
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Uddybning  Hvor mange børn, uden kontakt til Kernehuset, bor i vores skoledistrikt? 

Bilag  Bilag på mødet  

Ansvarlig  SOP 

Referat Vi har børn i distriktet, som ikke går i Kernehuset. Der er områder af vores distrikt, 
hvor det grundet geografi er mere oplagt at søge mod andre institutioner og 
skoler.  

Emne  Siden sidst  

Uddybning Personalet fortæller kort om hverdagen – med mulighed for at spørge ind 

Bilag Ingen  

Ansvarlig  ALLE 

Referat GG: Er ved at pakke og klar til at flytte tilbage til Kernehuset fredag den 28. juni.  
BB: Tumler lidt med vagtplanen til efter efter sommerferien 
SOP: Karin, Gitte, Anne og Anders’ sidste SB-møde – i den her omgang. Ekstra 
ledermøde i morgen formiddag. Ledermøde hele dagen 4. juli: Stærke 
inkluderende fællesskaber. Støtteforeningen har søgt en fond ved Sparekassen 
Danmark og fået de manglende 23.000 kr. hjem til skolegårdsprojektet. Buskort til 
alle ved en fejl. Støtte-stillingsopslag ude.  
KH: Er ved at sende lilla hold til ØMS. Det var godt at være på lejrskole med Blåt 
Hold og nu gøres der en ihærdighed indsats for at holde fast. Gør klar og færdig til 
sommerferie.  

Emne  Evt.  

Uddybning Mange børn vælger pt. SFO fra? Hvad kan gøre det attraktivt at blive i SFO? Sættes 
på dagsordenen i august.  
 
Sommerfesten var et hit for alle både børn og voksne.  

Bilag  

Ansvarlig   

Referat   

 

 

Næste ordinære SB-møde er mandag den 12. aug. Forplejning: Sonja  

 

 

Boblere 

 

• Hjemmesiden https://vestrupskole.aula.dk 

• Orientering om SKOLEPLANEN 

• Værdigrundlag og anti-mobbestrategi skal færdiggøres og godkendes 

• Hvordan er økonomien skruet sammen? 

• Årshjul for revidering af retningslinjer og principper  

• Sonja skriver om, hvordan vi kunne tænke os at udbygge busdækning til og fra Vestrup-området 

• Er det muligt at få ændret bus-betjeningen, så vi kan starte skoledagen tidligere?  

• Obs på høringsfrist vedr. budget 2025 og digitaliseringsstrategi: 15. aug. 

• Mødekalender for 2024-25  

• Retningslinje vedr. mobiltelefon 

• Retningslinje vedr. mobil mm.  

• Folkeskolens Kvalitetsprogram (national ændring i lovgivningen)  

• Drøfte værdier (cases)  

https://vestrupskole.aula.dk/
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